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Loimaan kaupunginvaltuuston jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kuntavaaleissa

846/00.00.01/2019, 805/00.01.01/2019

Kh 12.10.2020 § 327

Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi

Kuntalain 16 §:n mukaisesti valtuutettujen lukumäärästä päättää val-
tuus to. Valtuutettuja valitaan pariton lukumäärä kunnan asukasluvun
pe rus teel la seuraavasti:

Asukasluku   Valtuutettuja vähintään
enintään 5000  13
5 001—20 000  27
20 001—50 000  43
50 001—100 000  51
100 001—250 000  59
250 001—500 000  67
yli 500 000   79

Jollei valtuusto tee päätöstä valtuutettujen lukumäärästä, val tuu tet tu-
ja valitaan laissa säädetty vähimmäismäärä. Valtuuston päätös vä-
him mäis mää rää suuremmasta lukumäärästä tai aiemman pää tök sen
muuttamisesta on ilmoitettava oikeusministeriölle vaalivuotta edel tä-
vän vuoden loppuun mennessä.

Valtuuston päätös val tuu tet tu jen määrästä voidaan panna täy tän töön
ennen kuin sitä koskeva pää tös on saanut lainvoiman. Täy tän töön-
pa noon ei kuitenkaan saa ryh tyä, jos hallintotuomioistuin kieltää täy-
tän töön pa non.

Loimaan kaupunginvaltuustossa valtuutettujen lukumäärä on 43 val-
tuu tet tua. Asiaan liittyen Loimaalla on tehty kaksi kuntalaisaloitetta,
jot ka liitemateriaalina.

Kyseessä olevaa asiakokonaisuutta on käsitelty kau pun gin val tuus-
ton talousarvioseminaarissa 5.10.2020. Seminaarin materiaali tältä
osin liit tee nä.

 Kaupunginjohtajan ehdotus:



Kaupunginhallitus käy asiasta lähetekeskustelun. Sitä voidaan tar vit-
taes sa jatkaa kaupunginhallituksen ko kouk sis sa 26.10.2020 ja
2.11.2020.

  Kaupunginhallitus päättää esityksestä valtuustolle 9.11.2020 ja  kau-
pun gin val tuus to päättää asiasta 16.11.2020 kokouksessa tai
7.12.2020.

  Hallintosääntöön tehdään päätöksen edellyttämät muu tok set.

 Päätös:  Hyväksyttiin.
Kh 26.10.2020 § 350

Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi

 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus jatkaa asiasta lähetekeskustelua. Sitä voidaan tar-
vit taes sa edelleen jatkaa kaupunginhallituksen ko kouk ses sa
2.11.2020.

  Kaupunginhallitus päättää esityksestä valtuustolle 9.11.2020 ja kau-
pun gin val tuus to päättää asiasta 16.11.2020 kokouksessa tai
7.12.2020.

  Hallintosääntöön tehdään päätöksen edellyttämät muu tok set.

 Päätös:  Hyväksyttiin.
Kh 02.11.2020 § 364

Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi

 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus jatkaa asiasta lähetekeskustelua.

  Kaupunginhallitus päättää esityksestä valtuustolle 9.11.2020 ja kau-
pun gin val tuus to päättää asiasta 16.11.2020 kokouksessa tai
7.12.2020.

  Hallintosääntöön tehdään päätöksen edellyttämät muutokset.

 Päätös:  Hyväksyttiin.
Kh 09.11.2020 § 381

Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi



 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus päättää esityksestä valtuustolle. Kau pun gin val-
tuus to päättää asiasta 16.11.2020 kokouksessa tai 7.12.2020.

  Hallintosääntöön tehdään päätöksen edellyttämät muutokset.

 Käsittely: Päätettyään asiasta käydyn keskustelun, kaupunginhallituksen pu-
heen joh ta ja totesi, että

  - kaupunginhallituksen jäsen Pekka Ahokas oli tehnyt ehdotuksen,
jon ka mukaan kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että
kau pun gin val tuus ton jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kun ta vaa leis-
sa on 37 valtuutettua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen edel lyt-
tä mät muutokset. Kaupunginhallituksen II varapuheenjohtaja Es ko
Lundgren ja kaupunginhallituksen jäsen Juha Raitala kan nat ti vat
jäsen Ahokkaan ehdotusta.

  - kaupunginhallituksen jäsen Simo Rajamäki oli tehnyt ehdotuksen,
jon ka mukaan kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että
kau pun gin val tuus ton jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kun ta vaa leis-
sa on 43 valtuutettua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen edel lyt-
tä mät muutokset. Jäsen Rajamäen ehdotusta ei kannatettu, jo ten se
raukesi kannattamattomana.

  - kaupunginhallituksen jäsen Anne Onnela oli tehnyt ehdotuksen,
jon ka mukaan kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että
kau pun gin val tuus ton jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kun ta vaa leis-
sa on 27 valtuutettua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen edel lyt-
tä mät muutokset. Kaupunginhallituksen jäsen Olavi Suominen kan-
nat ti jäsen Onnelan ehdotusta.

  - kaupunginhallituksen jäsen Timo Tamminen oli tehnyt ehdotuksen,
jon ka mukaan kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että
kau pun gin val tuus ton jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kun ta vaa leis-
sa on 35 valtuutettua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen edel lyt-
tä mät muutokset. Jäsen Tammisen ehdotusta ei kannatettu, jo ten se
raukesi kannattamattomana.

Koska oli tehty useita kannatettuja ehdotuksia, to te si kau pun gin hal li-
tuk sen pu heen joh ta ja tarpeen äänestää asias sa. Puheenjohtaja eh-
dot ti ni men huu to ää nes tys tä, jonka kau pun gin hal li tus hyväksyi ää-
nes tys ta vak si. JAA merkitsi jäsen Ahokkaan ehdotuksen (37 val tuu-
tet tua) kan nat ta mis ta ja EI jä sen Onnelan ehdotuksen (27 val tuu tet-
tua) kan nat ta mis ta.

  JAA äänesti seitsemän kaupunginhallituksen jäsentä (Ahokas, Ra ja-
mä ki, Lundgren, Raitala, Heinonen, Vanha-Perttula, Ek-Marjamäki)



ja EI äänesti kolme kaupunginhallituksen jäsentä (Onnela, Perho,
Suo mi nen) sekä yksi tyhjä ääni (Tamminen), joten kaupunginhallitus
hy väk syi Ahokkaan  eh do tuk sen äänin 7-3.

 Päätös:  Kaupunginhallitus päätti esittää kaupunginvaltuustolle, että kau pun-
gin val tuus ton jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kuntavaaleissa on
37 valtuutettua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen edellyttämät
muu tok set.

Kv 16.11.2020 § 47

Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi

 Kaupunginhallituksen ehdotus:

Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että kau pun gin val-
tuus ton jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kuntavaaleissa on 37 val-
tuu tet tua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen edellyttämät muu-
tok set.

 Käsittely: Päätettyään asiasta käydyn keskustelun, kaupunginvaltuuston pu-
heen joh ta ja totesi, että

  - valtuutettu Anne Onnela oli tehnyt pohjaehdotuksesta poikkeavan
muu tos eh do tuk sen, jonka mukaan kaupunginvaltuuston jäsenten lu-
ku mää rä vuoden 2021 kuntavaaleissa on 27 valtuutettua ja hal lin to-
sään töön tehdään päätöksen edellyttämät muutokset. Valtuutettu Tii-
na Perho ja valtuutettu Olavi Suominen kannattivat valtuutettu On ne-
lan muutosehdotusta.

  - valtuutettu Kari Leppäjoki oli tehnyt pohjaehdotuksesta poikkeavan
muu tos eh do tuk sen, jonka mukaan kaupunginvaltuuston jäsenten lu-
ku mää rä pysyy muuttumattomana eli vuoden 2021 kuntavaaleissa
on 43 valtuutettua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen edel lyt tä-
mät muu tok set. Valtuutettu Timo Lahtinen kannatti valtuutettu Lep-
pä joen muu tos eh do tus ta.

  Keskustelun päätyttyä kaupunginvaltuuston puheenjohtaja totesi, et-
tä oli tehty kannatettuja vastaehdotuksia, joten on äänestettävä. Pu-
heen joh ta ja ehdotti suoritettavaksi nimenhuutoäänestystä siten, että
ne jotka kannattavat valtuutettu Onnelan pohjaehdotuksesta poik-
kea vaa muutosehdotusta äänestävät JAA ja ne jotka kannattavat
val tuu tet tu Leppäjoen pohjaehdotuksesta poikkeavaa muu tos eh do-
tus ta ää nes tä vät EI. Nimenhuutoäänestys hyväksyttiin yksimielisesti.
Suo ri te tus sa nimenhuutoäänestyksessä annettiin 17 JAA -ääntä, 21
EI -ään tä ja 5 tyhjää ääntä.

  Edelleen kaupunginvaltuuston puheenjohtaja totesi, että oli poh ja eh-
do tuk ses ta poikkeava kan na tet tu vastaehdotus, joten on ää nes tet tä-



vä. Puheenjohtaja eh dot ti suoritettavaksi nimenhuutoäänestystä si-
ten, että ne jotka kan nat ta vat kaupunginhallituksen pohjaehdotusta
ää nes tä vät JAA ja ne jot ka kannattavat valtuutettu Leppäjoen poh ja-
eh do tuk ses ta poik kea vaa muutosehdotusta äänestävät EI. Ni men-
huu to ää nes tys hyväksyttiin yk si mie li ses ti. Suoritetussa ni men huu to-
ää nes tyk ses sä annettiin 38 JAA -ääntä ja 5 EI -ääntä. Kau pun gin val-
tuus ton puheenjohtaja totesi kau pun gin hal li tuk sen poh ja eh do tuk sen
tulleen hyväksytyksi.

 Päätös:  Kaupunginvaltuuston jäsenten lukumäärä vuoden 2021 kun ta vaa-
leis sa on 37 valtuutettua ja hallintosääntöön tehdään päätöksen
edel lyt tä mät muutokset.

 Pöytäkirjamerkintä:

  Henkilöstöjohtaja Mariikka Mertanen poistui kokouksesta asian kä sit-
te lyn aikana klo 21:11.

  Sivistysjohtaja Manne Pärkö poistui kokouksesta asian käsittelyn ai-
ka na klo 21:27.

  Loimaan Vesi -liikelaitoksen johtaja Ari Kaunisto poistui kokouksesta
asian käsittelyn jälkeen klo 21:37.

Kvlk § 6
Valmistelija: hallintosihteeri Juha Rinta-Jouppi

 Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

 Päätös:  Merkittiin tiedoksi.


